

《单词百科:co-operatives是什么意思?co-operatives怎么发音?co-operatives的解释和用法》

英语单词co-operatives是什么意思?co-operatives怎么读?co-operatives怎么发音?简答网为您整理了co-operatives的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



co-operatives的意思

- 1、合作社

co-operatives的相关词组

- 1、co ordinate 协调
- 2、operative part 生效部分;
- 3、co production [法]合作;
- 4、co captain [体]副队长;

5、co sign [法]联署;

6、co option [医]共择肿瘤与宿主对血管新生的生物学行为;

co-operatives的双语例句

1、FALCO was a group of elite covert operatives of the Allied forces during the war.

FALCO由一队精英组成,在战争期间为联军暗中提供了有力的援助.

2、At the north end of Renming Road (Adjacent to the Cooperatives.)

人民路北端 (信用社旁边)

3、Article 7 Cooperatives may be exempted from income tax and business tax.

第7条(免徵所得税及营业税)合作社得免徵所得税及营业税.

4、Article 6 The name of cooperatives shall indicate the scope of business and liability.

第6条合作社之业务及责任,应于名称上表明之.

5、Above them was a central bureau of cooperatives.

它们的上面则是合作社总局.

6、Some individual proprietors join forces with others to form chains of independents or cooperatives.

这些小个体业主互相联合起来,构成独立企业或合作企业的联网.

7、Such cooperatives were able to pool their resources effectively and consequently to raise agricultural yields.

这种合作社能有效地共同经营他们的各种生产资源,因而提高了农业产量.

8、Determined according to the total capital of each cooperative or cooperatives union.

二依合作社股金总额或合作社联合社所属合作社股金总额比例定之.

9、Cooperatives are regulated the same way as other businesses.

对合作社管理方式与其它经济体一样.

10、Article 3 The classes and business scopes of cooperatives are as follows.

第3条合作社之种类及业务如左.

11、Consumption cooperatives: sell the goods used for daily life.

六消费合作社: 经营生活用品之销售业务.

12、Credit cooperatives have relatively fewer limits on loans than other banks.

信用社的贷款限制较其他银行少.

13、The establishment of the region's first farmer specialized cooperatives.

成立全区首家农民专业合作社.

14、Rural credit cooperatives have become the main force of rural financial service.

农村信用社已成为农村金融服务的主力军.

15、Jurisdiction over 12 communities, two shares of economic cooperatives.

辖12个社区、2个股份经济合作社.

16、In this paper, farmers cooperatives of professional accounting objectives as discussed.

本文主要对农民专业合作社的会计目标定为作了探讨.

17、Agricultural cooperatives, there are two main types.

农业方面的合作社主要有两种类型.

18、An agricultural land share cooperative is one of the agricultural cooperatives with Chinese characteristics.

农地股份合作社是有中国特色的农业合作社.

以上是简答网为您整理的co-operatives怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于co-operatives的用法、co-operatives的释义、co-operatives的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/co-operatives>